
@kaghazevatan
ما را در تلگرام دنبال کنید

تومــان  500 قیمــت              1399 بهمــن   18 شــنبه         923 پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

کشمکش صنعت و 
کشاورزی بر سر آب

ترمز سفر کرمانی ها ترمز سفر کرمانی ها 
به  بندرعباس  را  بکشیدبه  بندرعباس  را  بکشید

راه اندازی۲۲۰۰ 
نیروگاه خورشیدی 

برای بانوان 
سرپرست خانوار در 

استان کرمان

25 بستری و 3 فوتی 
در شبانه روز گذشته

به نقل از روابط عمومی علوم پزشکی کرمان، دکتر 
مهدی شفیعی،سخنگوی این دانشگاه جمعه 17 
ینکه طی 24 ساعت گذشته،  ه با بیان ا بهمن ما
25 بیمار جدید کرونا در بیمارستان های استان 
بستری شده اند، گفت:»15 نفر از آن ها از حوزه ی 
بر،  ا ر ور، ا ه علوم پزشکی کرمان)شامل ر نشگا دا
بافت، بردسیر، کوهبنان، کرمان، شهربابک، زرند، 
ارزوئیه(، یک نفر از بیماران جدید بستری از حوزه  
ز  ز بستری شدگان ا دانشگاه رفسنجان، پنج نفر ا
حوزه  دانشکده سیرجان و چهار نفر از حوزه  تحت 

دانشگاه بم هستند«.
او افزود:در شبانه روز گذشته در حوزه ی دانشگاه 
جیرفت بیمار جدیدی بستری نشده است و در 
حال حاضر، 117 بیمار کرونا در بیمارستان های 

استان بستری هستند.

در حالی که مدیر کل کشاورزی شمال کرمان از توسعه کشاورزی در روزهای 
گذشته خبر داد،  مدیرکل صنعت، معدن و تجارت شمال استان معتقد است 

پیشرفت استان از صنعت می گذرد  نه کشاورزی

احداث۲ خانه هلال 
ویژه ورزشکاران در کرمان

بوم گردی ها باید 
مروج فرهنگ محلی
 به گردشگران باشند

ضرورت غربالگری نوزادان 
برای پیشگیری 

از بیماری های متابولیک ارثی 

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان با اشاره به افتتاح نخستین خانه هلال در این 
شهرستان گفت:دومین خانه هلال ورزشکاران هلال احمر در شهرستان بردسیر به مناسبت 

ایام دهه مبارک فجر افتتاح شد.

استاندار کرمان گفت: بوم گردی ها باید 
فرهنگ محلی را ترویج دهند و علاوه بر ظاهر 

بنا در همه جنبه ها به معنای واقعی دارای 
اصالت بومی و مهم تر از آن برای سلایق 

مسافران اهمیت قائل شوند.

رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماریهای غیرواگیر 
دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، در سومین سالگرد 
آغاز برنامه کنترل بیماری های متابولیک ارثی نوزادان از 
غربالگری بیش از 70 هزار  نوزاد در سه سال گذشته در 

دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی خبر داد.

جلالی نماینده مردم 
 رفسنجان و انار:

طرح شفافیت آراء 
نمایندگان مجددا 

در دستور کار 
 مجلس قرار می گیرد 

مدیرکل بانوان 
ی  ر ا ند ستا ا

کرمان از راه اندازی 2 هزار و 200 نیروگاه 
خورشیدی برای بانوان سرپرست خانوار 

در استان کرمان خبر داد.
فاطمه السادات حسینی روز گذشته در 
سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
شهر کرمان با گرامیداشت ایام الله دهه 
فجر انقلاب اسلامی و میلاد حضرت 
زهرا)س( اظهار داشت: اگر پیروزی و 
دستاوردی برای ایران است نتیجه صبر 
و پایداری و استقامت مادران، همسران و 

خواهران شهدا است.

صفحه۲ را 
بخوانید

بررسی موانع رشد 
کسب وکارها در استان

 زینی وند برای 
ادارات دولتی 

خط  ونشان کشید 
گزارش های منتشر 
شده از سوی اتاق 

بازرگانی در خصوص فضای کسب وکار، 
نشان می دهد 5۶ درصد موانع بهبود 
کسب وکارها در کرمان به عملکرد بانک ها 
و ادارات مالیات و تامین اجتماعی برمی گردد 
که این امر باعث شد استاندار کرمان به 
ادارات دولتی هشدار دهد.نشست شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
کرمان در حالی برگزار شد که آخرین گزارش 
از پایش فضای کسب وکار نشان می دهد 
اگرچه در پاییز 99 اوضاع در کرمان بهتر 
شده اما این استان همچنان جزو استان های 
با فضای نامساعد برای فعالان اقتصادی 
است.در همین رابطه در جلسه شورای یاد 
شده،روش های بهبود عملکرد حوزه های 
مرتبط با ادارات کار،تامین اجتماعی و مالیات 
و همچنین بانک ها در راستای بهبود فضای 

کسب و کار استان بررسی شد.
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برگزاری رزمایش شیفت ایثار بسیج کارگری در معدن اصلی 
پابدانا بمناسبت فرا رسیدن ایام الله دهه فجر

بمناسـبت فـرا رسـیدن ایـام الله 
شـیفت  رزمایـش  فجـر  دهـه 
ایثـار بسـیج کارگـری در معـدن 
گردیـد. برگـزار  پابدانـا   اصلـی 
بـه گـزارش روابـط عمومـی معـدن 
اصلـی پابدانا  بـه مناسـبت دهه فجر 
رزمایـش شـیفت ایثـار با همـکاری 
کارگـران سـختکوش معـدن اصلی 
پابدانا  در راسـتای لبیک بـه منویات 
مقام معظـم رهبری در سـال جهش 
تولید و کمـک مومنانـه، و بـا حضور 
مسئول بسیج کارگری و مسئول اداره 
کار شهرسـتان و ریاسـت این معدن 
شـیفت ایثـار برگـزار گردید کـه این 
مهـم خـود از مصادیق انقلابـی گری 
و همـت والای کارگـران عزیـز ایـن 
معـدن اسـت.    مجتبی رنجبـر مدیر 
معدن اصلی  گفـت: در شـیفت ایثار 
معدن اصلـی بیـش از ۶00 کارگر در 
سه شیفت کاری مشـارکت دارند که 
این امر موجب افزایـش 20 درصدی 

تولیـد زغالسـنگ در حـدود 45 تـن 
خواهـد بـود.    مدیـر  معـدن اصلـی  
پابدانا اظهار داشـت: کارگران معادن 
زغالسـنگ همـواره در خـط مقـدم 
تولیـد در اعمـاق درونی زمیـن برای 
گردش چـرخ اقتصاد کشـور فعالیت 
دارنـد.  وی افـزود: ایثـار در معـادن و 
انجـام کارهـای جهـادی در حقیقت 
جلـوه ای از فرهنـگ ایثار و شـهادت  
در شـرایط کنونـی کشـور اسـت و 
در سـالی کـه از سـوی مقـام معظـم 
رهبری بر جهـش تولید تاکید شـده 
بـا برنامه ریزی هـای صـورت گرفتـه 
کارگران معادن زغالسـنگ در تحقق 
این امـر فعالیت دارنـد و بـا برگزاری 
شـیفت ایثـار نیـز عـلاوه بـر افزایش 
تولیـد عوایـد حاصـل از آن  بصـورت 
کمـک مومنانه بـه کارگـران نیازمند 
همیـن معـدن اهـداء خواهـد شـد.   
در پایـان ایـن رزمایش لـوح تقدیری 
از سـوی مسـئول سـازمان  بسـیج 

کارگـری کشـور بـه پـاس خدمـات 
ارزشـمند اقـای مهنـدس رنجبـر 
ریاسـت ایـن معـدن در برگـزاری 

شـیفت ایثار توسـط مسـئول بسیج 
کارگـری شهرسـتان کوهبنـان بـه 

ایشـان اهـداء گردید.
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فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای 
عملیات اجرایی رپر گذاری بخشی از رودخانه های شهرستانهای رابر، کهنوج وجیرفت 

فرآیند شماره 5۰/الف/۹۹

شرکت آب منطقه ای کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله ای عملیات رپر گذاری بخشی از رودخانه های شهرستانهای 
رابر،کهنوج و جیرفت به شماره ۵۰/الف/۹۹ را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه 

از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.irانجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت 

مذکور ودریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ ۹۹/11/18میباشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 1۹ مورخ۹۹/11/21

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت ۹ مورخ ۹۹/12/۰2
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت ۹:1۰مورخ ۹۹/12/۰2

اطلاعــات تمــاس دســتگاه مناقصــه گــر جهــت دریافــت اطلاعــات بیشــتر در خصــوص اســناد مناقصــه آدرس: کرمــان، خیابــان 
ــر قراردادهــا و تلفــن ۰۳۴-۳222۴۴82 ــه ای کرمــان، ســاختمان شــماره دو، دفت پاسداران،شــرکت آب منطق

ارائــه پاکــت هــای الــف بــه آدرس: کرمــان، خیابــان پاســداران، شــرکت آب منطقــه ای کرمــان ســاختمان شــماره یــک، طبقــه دوم، 
دبیرخانــه محرمانــه دفتر حراســت

-اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : ۰21-۴1۹۳۴
دفتر ثبت نام : 88۹۶۹۷۳۷ و 8۵1۹۳۷۶8

ول
ت ا

نوب

روابط عمومی شرکت آب منطقه ای کرمان  شناسه آگهی 1۰89599

در حالی روند ابتلاء به ویروس کرونا در کرمان صعودی شده که 
حجم بالای سفر کرمانی ها به بندرعباس و قشم نگران کننده است.

جدول اکران فیلمهای 
سی و نهمین جشنواره فیلم فجر 

 در سینما شهید مداحی پور جیرفت    

 15 الی ۲۲ بهمن ماه در دوسانس                      
سانس اول: ساعت15                    

سانس دوم: ساعت 18                           
 شماره هماهنگی:۰91395۰5598

اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان
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بهره برداری از هنرستان 
14 کلاسۀ خیّرساز در نرماشیر 

هنرســتان 14 کلاســه ی خیّرســاز زنده یاد »همــا روحی« با 
اعتباری بالغ بر پنج میلیارد و 500 میلیون تومان با حضور معاون 
برنامه ریزی مشارکت های مردمی سازمان نوسازی مدارس کشور، 
مدیران کل آموزش و پرورش و نوســازی مدارس استان کرمان و 
رئیس اتاق بازرگانی کرمان در ششمین روز از دهه مبارک فجر به 
بهره برداری رســید. به نقل از اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
آموزش وپرورش اســتان کرمان،احمد اسکندری نسب مدیرکل 
آموزش وپرورش اســتان کرمان در آیین افتتاح این هنرســتان 
فنی وحرفه ای و کاردانش گفت:»این پروژه ی آموزشی با 14 کلاس 
درس و کارگاه های بزرگ ویژه ی مهارت آموزی دانش آموزان دختر 

شهرستان نرماشیر طراحی و اجرا شده است«.
او با قدردانی از مشارکت موسسه ی خیریه مهرگیتی و اتاق بازرگانی 
کرمان در ادامه ی افتتاح مدارس پویش دانا، بیان کرد:»این پروژه 
نیز از پروژه های نیمه تمام، باقیمانده از سال 90 بود که به دلیل عدم 
تامین اعتبار چند سالی عملیات ساخت آن متوقف شده و با تزریق 
اعتبارات دولتی جدید و اعتبارات خیّری خانواده ی فتوت و به نام 
زنده یاد مرحومه هما روحی تکمیل شد و تامین کلیه ی تجهیزات 

آن را نیز متقبل شده اند«.
اسکندری نسب گفت:»هنرستان زنده یاد هما روحی با زیر بنای 
یک هزار و 330 مترمربع آموزشی، محوطه سازی سه هزار 500 
مترمربع و حصارکشــی 300 متر با اعتبار دولتی ســه میلیارد 
تومان و اعتبار خیّری یک میلیارد 500 میلیون تومان ســاخته 

شده است«.

اهتمام جدی قوه قضاییه 
بر توسعه استفاده

 از سیستم های الکترونیک
رییس کل دادگســتری استان کرمان با اشــاره به این مطلب که 
هوشمندسازی از اولویت های اصلی قوه قضاییه به شمار می رود، 
گفت: نظام قضایی کشور بابت هوشمند سازی و استفاده از سیستم 
های الکترونیک هزینه های زیادی را پرداخت می کند و با استفاده 
از این ابزارها می توان منابع انسانی کمتری را به کار گرفته و در کنار 

آن کیفیت خدمات را نیز افزایش داد.
»یدالله موحد« در جمع کارکنان اداری و قضایی شهرستان فهرج 
افزود: قوه قضاییه در راســتای کاهش کار دفاتر و شعب، اقدام به 
راه اندازی دفاتر خدمات الکترونیک قضایــی کرده که این اقدام 

در کاهش مراجعات به دفاتر محاکم نقش به سزایی داشته است.
او با اشاره به برگزاری نخستین دادگاه الکترونیک بین المللی در 
استان کرمان برای اولین بار در کشــور، عنوان کرد: این اقدام در 
کاهش هزینه ها، افزایش سرعت رسیدگی و تسهیل امور قضایی 
مردم تاثیر به سزایی داشته و با توسعه دادرسی های الکترونیکی 
در داخل کشــور نیز می توان کیفیت و سرعت خدمات قضایی را 

ارتقاء بخشید.
نماینده عالی قــوه قضاییه در اســتان کرمان،مراجعات بیهود به 
محاکم یکی از معضلات محاکم به شمار می رود، بیان کرد: با اطلاع 
رسانی دقیق و افزایش آگاهی های عمومی مردم می توان زمینه 
استفاده بیشتر مردم از سیستم های الکترونیک قضایی را فراهم 
کرده و از این طریق مراجعات به محاکم کاهش یابد و این اقدام در 

کاهش فساد نیز تاثیر به سزایی دارد.
موحد با اشاره به این مطلب وضعیت قضایی این حوزه رو به بهبود 
است، گفت: طبع کار قضایی سنگین و سخت است و اقدامات انجام 

شده در این حوزه قابل تقدیر است.
اوتوزیع نیروهای انسانی را متناسب با نیاز دستگاه قضایی دانست و 
گفت:در سنوات اخیر 200قاضی و 200 کارمند به دستگاه قضایی 
استان کرمان اضافه شده است اما جوابگوی نیازهای موجود نیست 
و در سال آینده نیز در راستای جبران کاستی های موجود در حوزه 

نیروی انسانی، براساس برنامه های قوه قضاییه اقدام خواهد شد.

 
4 سال دیگر 35 درصد کل فولاد کشور در استانی 
تولید می شود که ۶۶ درصد مساحتش با بحران آبی 
مواجه است.صنعت آب بری که از سال 97 سازمان 
حفاظت از محیط زیست استقرارش را تنها در نزدیک 
سواحل مجاز دانست.فولادی های کرمان اما از این 
مصوبه جاماندند. حالا در تمام شهرستان  هایی که با کم 
آبی دست و پنجه نرم می کنند، کارخانه فولاد گسترده 

شده؛ از زرند و سیرجان گرفته تا راور.
مجوز احداث چاه به فولاد راور

سه سال قبل، آب خاکستری شهری که برای آبیاری 
فضای سبزش هم از آب چاه استفاده می کند، پیشکش 
صنعت کردند و حالا دست انداختند به آب های زیر 
زمینی.فولاد راور که چندی پیش مجوز احداث چاه 
را گرفت و حالا زمزمه هایی از چاه های غیر مجاز سایر 
صنایع شنیده  می شود.اسماعیلی، جانشین مدیر 
سایت پروژه فولاد راور شهریورماه گفته بود که این 
چاه هم حتی به آب نرسیده:» حفر چاه در مرحله اول 
در عمق 50 متر به به آب نرسیده و تکلیف فروشندگان 
چاه تلمبه روستای ریحان نیز مشخص نیست و این 

موضوع در هاله ای از ابهام قرار داد.«

5۰سال قبل باید به سمت فولاد  می رفتیم
مهدی حسینی نژاد، رئیس سازمان صنعت، معدن 
وتجارت استان کرمان اما همچنان بر فولادی شدن 
استان پافشاری می کند.از دید او آب بر تلقی شدن فولاد 
یک شانتاژ تبلیغاتی است:»یک  کلاه گشادی 50 سال 
قبل سر ما رفت که فولاد صنعت آب بر است و نباید در 

کرمان خشک، احداث شود«.
ادله او برای دفاع از فولادی شدن استان، مقایسه 
مصرف آب کشاورز و صنعت است.او به »کرمان نو« 
می گوید:»کل مصرف آب سالانه استان ۶ میلیارد و 
200 متر مکعب  که 95 درصد آن که حدود 5 میلیارد 
و 500 متر مکعب است در بخش کشاورزی است.«به 
گفته او تا افق 1404 کل مصرف آب صنایع استان، 
240 میلیون متر مکعب است که 100 میلیون 
متر مکعب هم از طریق خط انتقال آب به سیرجان 

رسیده است.
صنعت امکان کاهش مصرف آب ندارد

رییس سازمان صمت در پاسخ این پرسش »کرمان 
نو« که کاهشی در آب کشاورزی اتفاق نیفتاده و 
صنعت بار دیگری را افزوده است،می گوید:»مطابق 
سند سازگاری با کم آبی باید 900 میلیون متر 
مکعب آب، ذخیره شود. عمده این آب باید از بخش 
کشاورزی کاسته شود نه صنعت. در صنعت ما حتی 
به دنبال آب بیشتر هستیم«.او ادامه می دهد:»بله 

ما دنبال آب چاه هستیم ولی متاسفانه طبق ماده 
27 و 28 این اجازه به ما داده نشده که چاه بزنیم و 
تنها طبق ظرفیت قانونی که وزارت نیرو به ما داده به 
دنبال این مسئله هستیم که 25 لیتر در روز از آب 
چاه دریافت کنیم که آن هم برای مصرف شرب و 

مسائل بهداشتی است.«
اطلاعی از چاه های غیر مجاز صنایع ندارم

به گفته او آب مصرف فولادی ها از طریق آب فاضلاب 
و پروژه های انتقال آب تامین خواهد شد.

حسینی نژاد معتقد است که کرمان در 50سال گذشته 
از آینده خود عقب مانده و از همان موقع می بایست به 
سمت فولاد می  رفته:»اگر ده درصد از آب کشاورزی 
هم ذخیره  می شد بالای 2 برابر آب مصرفی صنعت 
می بود و ما الان فولادی داشتیم که هم اشتغال زا بود و 
هم درآمد داشت. ما 50 سال قبل به این سمت نرفتیم 

ولی حالا به این سمت می رویم.«
او البته استفاده صنایع از چاه  های غیرمجاز را نه تایید 
می کند و نه تکذیب:» این موضوع در حیطه وظایف ما 
نیست و از این مسئله اطلاعی نداریم و سایر دستگاه  

 های حوزه آب باید پاسخگو باشند.«
نزدیک شدن رقم صادرات صنعتی

 به کشاورزی
از دیدگاه رئیس سازمان صمت، آینده استان کرمان، 
صنعتی است، نه کشاورزی.آینده ای که محمدرضا قوام 

آبادی، رئیس اداره بازرگانی خارجی این سازمان برآن 
تاکید دارد. قوام به»کرمان نو« می گوید: »تا 7 سال قبل 
صادرات کالاهای کشاورزی بیشترین سهم را داشتند 
اما الان صادرات صنعتی سهم بیشتری را نسبت به قبل  
به خود اختصاص داده و در حال نزدیک شدن به رقم 

صادرات کشاورزی است.«
باور ندارم آینده کرمان صنعتی باشد

صنعتی شدن کرمان اما از دیدگاه رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی چندان قابل باور نیست.عباس سعیدی،در 
نشست خبری خود گفته بود:» مخالف بردن آب 
کشاورزی به صنعت است و باور ندارد که آینده کرمان، 
صنعتی است.«حال آنکه آمار مرکز آمارایران حاکی از 
این است که 3۶درصد از اشتغال این استان در بخش 
کشاورزی است، مردمانی که به غیر از کشاورزی کسب 
و پیشه ای دیگری بلد نیستند و حالا با از دست رفتن 
آب های زیرزمینی مزارع و باغ هایشان در حال خشک 
شدن است. این کم آبی و کاهش کیفیت آب ها حالا 
20هزار هکتار از باغات پسته را از دور خارج کرده است.

مدل توسعه اصفهان و یزد را پیش می گیریم
رئیس سازمان صمت اما معتقد است که مسیر 
پیشرفت استان از صنعت می گذرد:»اصفهان و یزد 
دو استان صنعتی اند و در این مسیر پیشرفت و توسعه 
داشتند. ما همان مدل را پیش خواهیم گرفت و با 

توسعه صنایع کوچک این مسیر را دنبال می کنیم.« 

مدیرکل بانوان استانداری کرمان از راه اندازی 
2 هزار و 200 نیروگاه خورشیدی برای بانوان 

سرپرست خانوار در استان کرمان خبر داد.
فاطمه السادات حسینی روز گذشته در سخنرانی 
پیش از خطبه های نماز جمعه شهر کرمان با 
گرامیداشت ایام الله دهه فجر انقلاب اسلامی و 
میلاد حضرت زهرا)س( اظهار داشت: اگر پیروزی 
و دستاوردی برای ایران است نتیجه صبر و پایداری 
و استقامت مادران، همسران و خواهران شهدا 

است.
او با بیان اینکه امسال ایام الله دهه فجر با میلاد 
حضرت زهرا)س( مقارن شده است گفت: امام 
خمینی)ره( به خوبی و با نگاه ارزش مدارانه جایگاه 
زن و مادر را تعریف کرده و هویت و منزلت و جایگاه 
حقیقی برای زن معرفی کردند و معمار کبیر انقلاب 
جملات عمیقی در ارتباط با جایگاه و نقش زنان در 

پیروزی انقلاب و در تمامی ادوار بیان کرده اند.

مدیرکل امور بانوان وخانواده استانداری کرمان 
با اشاره به شبهات و سوالاتی که در ارتباط با 
زنان،الگوی آنها و جاودانگی حضرت زهرا)س( 
به عنوان یک الگو در تمامی ادوار وجود دارد بیان 
کرد: گاهی لازم است خودمان را ارزیابی کنیم و 
ببینم که رفتار و کردار ما تا چه اندازه مطابق سیره 

فاطمی و علوی است؟
او با بیان اینکه اگر بخواهیم سبک و سیاق زندگی 
حضرت زهرا)س( را الگوی خود قرار داده و نگاه ما 
از حالت شعارگونه به شعرگونه تبدیل شود باید 
در زندگی کوتاه آن حضرت عمیق شویم تصریح 
کرد: حضرت زهرا)س( بانویی است که از معجزات 
عالم بوده و سوره ها و آیات زیادی به شخصیت این 

حضرت پرداخته است.
حسینی با اشاره به اینکه زندگی حضرت زهرا)س( 
تجسم و نماد عینی تمامی آیاتی است که در قرآن 
آمده است ادامه داد:همان طور که آیات قرآن با 

گذشت زمان قدیمی و کهنه نمی شود و همیشه 
تازه است الگو بودن آن حضرت هم در تمام طول 

تاریخ جایگاه خود را از دست نمی دهد.
او به خدامحوری حضرت زهرا)س( اشاره کرد 
و گفت: آن حضرت در تمامی جایگاه های خود، 
در جایگاه فرزندی، همسری، مادری و غیره باید 

الگوی عملی ما قرار گیرد.
مدیرکل اموربانوان و خانواده استانداری کرمان با 
بیان اینکه سیره و منش حضرت زهرا)س( باید 
در رفتار والدین خود را نشان دهد نه اینکه تنها در 
گفتار باشد افزود: سردار بزرگ جهان اسلام شهید 
سپهبد قاسم سلیمانی در دامان مادری بزرگ 

پرورش یافت.
او با بیان اینکه حضرت زهرا)س( می فرمایند »اگر 
کارهایتان را برای خدا خالص کنید آنچه مصلحت 
شماست خدا به شما عنایت خواهد کرد«گفت: 
باید سیره حضرت فاطمه)س( از کلام به رفتار و 

اعمال ما بیاید.
حسینی بانوان را نیمی از سرمایه اجتماعی عنوان 
کرد و افزود: با نگاه ارزشی به بانوان و با تربیت قرآنی 
آنها می توان زمینه رشد و حضور متوازن زنان در 

جامعه را فراهم کرد.
او با بیان اینکه در چهار محور فعالیت در حوزه 
بانوان استان کرمان در حال انجام است که 
نخستین حوزه آن حوزه پژوهشی است گفت: بالغ 
بر 10 هزار ساعت آموزش ویژه بانوان با رویکرد 
بیانیه گام دوم و تحکیم بنیان خانواده در استان 

برگزار شده است.
مدیرکل اموربانوان و خانواده استانداری کرمان با 
اشاره به اینکه استان کرمان نخستین استانی است 
که مرکز رشد و فناوری بانوان و نخستین بازارچه 
بانوان را ایجاد کرد افزود: برای نخستین بار در 
استان کرمان 2 هزار و 200 نیروگاه خورشیدی 
برای بانوان سرپرست خانوار راه اندازی شده است.

او افزود:اگر بخواهیم در زمینه اجتماعی، تربیتی، 
ازدواج آسان و غیره موفق عمل کنیم باید نگرش 
واحدی نسبت به اهداف و برنامه ها و تعامل درون 
و برون دستگاهی، ساختارسازی عملی، ضمانت 
اجرایی و اعتباری و تعامل و همراهی همه مردم 

را داشته باشیم.

بـط عمومـی علوم پزشـکی  ز روا بـه نقـل ا
کرمان، دکتـر مهـدی شفیعی،سـخنگوی این 
دانشـگاه جمعـه 17 بهمن مـاه بـا بیـان اینکه 
طـی 24 سـاعت گذشـته، 25 بیمـار جدیـد 
کرونـا در بیمارسـتان های اسـتان بسـتری 
شـده اند، گفـت:»15 نفـر از آن هـا از حـوزه ی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمان)شـامل راور،رابر، 
بافت، بردسـیر، کوهبنـان، کرمان، شـهربابک، 
زرنـد، ارزوئیـه(، یـک نفـر از بیمـاران جدیـد 
بسـتری از حـوزه  دانشـگاه رفسـنجان، پنـج 
ز بستری شـدگان از حـوزه  دانشـکده  نفـر ا
سـیرجان و چهـار نفر از حـوزه  تحت دانشـگاه 

بـم هسـتند«.
او افـزود:در شـبانه روز گذشـته در حـوزه ی 
دانشـگاه جیرفت بیمار جدیدی بسـتری نشده 
اسـت و در حـال حاضـر، 117 بیمـار کرونـا در 

بیمارسـتان های اسـتان بسـتری هسـتند.
شـفیعی ادامـه داد:»۶5 نفر از بیماران بسـتری 
در حـوزه  علوم پزشـکی کرمـان، 12 نفـر حوزه  
علوم پزشـکی رفسـنجان، 12 نفر حوزه  جنوب، 
9 نفر در حـوزه  دانشـگاه بـم و 19 نفـر از حوزه  
دانشـکده علوم پزشـکی سـیرجان بسـتری 
هسـتند و خدمـات بیمارسـتانی به آن هـا ارائه 
می شـود«.او اظهـار کـرد:»از ابتـدای اپیدمـی 
تاکنون 1۶ هـزار و 21۶ نفر در اسـتان، به دلیل 

ابتـلا بـه کرونا بسـتری شـده اند«.
مدیـر گـروه مبـارزه بـا بیماری هـای واگیـردار 
دانشـگاه علوم  پزشـکی کرمـان سـپس اظهـار 
کرد:»متاسـفانه در 24 سـاعت گذشته،سـه 
بیمـار کرونـا نیـز جـان خـود را از دسـت دادند 
که یـک نفـر از مناطق تحت پوشـش دانشـگاه 
علوم پزشـکی کرمان، یک نفر از حوزه  دانشـگاه 
رفسـنجان و یـک نفرشـان از حـوزه  دانشـکده 

سـیرجان اسـت«.
بـه گفتـه ی شـفیعی،از ابتـدای اپیدمـی کرونا 
در اسـتان تاکنـون، 2457 نفـر بـه دلیـل ابتلا 
بـه کوویـدـ19 جـان خـود را از دسـت داده اند.

کشمکش صنعت و کشاورزی بر سر آب  
در حالی که مدیر کل کشاورزی شمال کرمان از توسعه کشاورزی در روزهای گذشته خبر داد مدیرکل صنعت، 

معدن و تجارت شمال استان معتقد است پیشرفت استان از صنعت می گذرد نه کشاورزی

راه اندازی22۰۰ نیروگاه خورشیدی 
برای بانوان سرپرست خانوار در استان کرمان 

زکیه سلیمی
گزارش

احداث۲ خانه هلال 
ویژه ورزشکاران در کرمان

مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان کرمان با اشاره به افتتاح 
نخستین خانه هلال در این شهرســتان گفت:دومین خانه هلال 
ورزشکاران هلال احمر در شهرستان بردسیر به مناسبت ایام دهه 

مبارک فجر افتتاح شد.
رضا فلاح درآیین افتتاح دومین خانه هلال ورزشــکاران استان 
کرمان در بردسیر با اشاره به اینکه جمعیت هلال احمر بزرگترین 
نهاد مردمی و بین المللی با فعالیت بشردوستانه است، افزود:امروز 
هر فردی در هر جایگاهی می تواند عضو داوطلب این جمعیت شود.

او با بیان اینکه در حال حاضر بیــش از 30هزار نفر،عضو داوطلب 
جمعیت هلال احمر اســتان کرمان هستند اظهارداشت: فعالیت 
های متنوع این جمعیت در بخش های امدادی، بشردوســتانه و 
عام المنفعــه پیگیری می شــود.مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
استان کرمان عنوان کرد: با برنامه ریزی های انجام شده و همکاری 
فرمانداری و دهیاری ها تاکنون 300 خانه هلال در استان افتتاح و 
راه اندازی کرده است.او گفت: بهره گیری از ظرفیت نیروی انسانی 
متخصص در امدادرسانی حوادث روستاها، آموزش نیروی انسانی 
جهت تحقق شعار خانواده آماده، جامعه آماده و معرفی جمعیت 

هلال احمر از اهداف راه اندازی خانه های هلال است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان کرمان با اشاره به راه اندازی 
خانه های هلال هنرمندان و ورزشکاران افزود: بهره گیری از منابع 
انســانی جوان، آموزش و تیم ســازی نیروها برای عملیات های 
امدادرسانی، معرفی جمعیت هلال احمر با بهره گیری از ظرفیت 
هنرمندان و جمع آوری کمک های مردمــی در حوادث؛ از دیگر 
اهداف راه اندازی خانه های هلال در قشــر ورزشکار و هنرمندان 
اســت.او با اشــاره به اینکه جمعیت هلال احمر استان کرمان در 
حوزه پیشگیری از آســیب های اجتماعی ورود پیدا کرده است، 
اظهارکرد: برگزاری دوره های آموزشی و کارگاه های مهارت های 
سبک زندگی و کســب و کارهای خرد با هدف آموزش و آگاهی 
اعضای جوانان بخشی از اقدامات سازمان جوانان جمعیت هلال 
احمر است.فلاح با اشاره به ایجاد 21 شغل کسب و کارهای خرد 
در حوزه پیشگیری از آســیب های اجتماعی بیان داشت: اعضای 
جوانان جمعیت هلال احمر شهرستان بردسیر بیشترین شغل را 
در حوزه کســب و کارهای خرد برای سرپرست های خانوارها راه 

اندازی کردند.
او با اشاره به اولویت آموزش کارمندان تصریح کرد:جذب نیروی 
داوطلب وآموزش دیده با هدف اجرای فعالیت های بشردوستانه 

در این جمعیت پیگیری می شود.

استاندار کرمان گفت: بوم گردی ها باید فرهنگ 
محلی را ترویج دهند و علاوه بر ظاهر بنا در همه 
جنبه ها به معنای واقعی دارای اصالت بومی و مهم 

تر از آن برای سلایق مسافران اهمیت قائل شوند.
علی زینی وند روز گذشته در ادامه سفرهای شهرستانی و منطقه 
ای خود به بخش راین سفر کرد تا ضمن افتتاح طرح های مربوط 
به دهه مبارک فجر از نزدیک با قابلیت ها و درعین حال مشکلات 
منطقه به صورت میدانی آشنا شود.زینی وند در جریان بازدید 
از خانه بوم گردی قندچین وجود این حوزه گردشگری محلی 
را در گسترش گردشگری پساکرونا موثر دانست و گسترش 
اصولی خانه های بومگردی بر مبنای فرهنگ بومی و توجه به 
عناصر مردم شناسی را در رونق آنها خواستار شد.به گفته یکی 
از پژوهشگران بومی راین، قدمت خانه باغ تاریخی)نوذری(

محل بومگردی قندچین به اواخر قاجاریه می رسد. مدیرکل 
میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان کرمان گفت:به 
مناسبت ایام مبارک دهه فجر انقلاب اسلامی چهار اقامتگاه 
بومگردی با اعتبار بالغ بر 15 میلیارد ریال در این استان افتتاح 
می شود.فریدون فعالی افزود:این اقامتگاه های بومگردی در 
شهرستان های کرمان،فهرج، بافت و عنبرآباد به بهره برداری می 

رسند که در مجموع 10 نفر اشتغالزایی ایجاد می کنند.
او تصریح کرد: بیشتر اقامتگاه های بومگردی در مناطق 
راه اندازی می شود که دارای زیرساخت های اقامتی نیستند و 
گردشگرانی زیادی در این مناطق حضور می یابد.فعالی بیان 
کرد:در دهه فجر،خانه صنایع دستی شهرستان فهرج با همکاری 
بخش خصوصی با اعتباری بالغ بر 2 میلیارد ریال برای آموزش و 
تولید صنایع دستی در این شهرستان راه اندازی می شود.او ادامه 
داد:تعداد پنج کارگاه صنایع دستی با اعتباری معادل پنج میلیارد 
ریال، با هدف آموزش صنایع دستی بومی در شهرستان فهرج 
افتتاح خواهد شد.مدیرکل میراث فرهنگی اظهارداشت:بهره 
برداری از طرح شبکه برق رسانی روستای جهانی میمند و افتتاح 
فاز دوم مجموعه تفریحی و پذیرایی راور و رستوران سنتی صباح 
شهرستان عنبرآباد از دیگر طرح های حوزه میراث فرهنگی و 

گردشگری استان در دهه فجر است.
او گفت:در حال حاضر 335اقامتگاه بومگردی در استان کرمان 

فعالیت دارد که از این حیث رتبه اول کشور را داریم.

رئیس پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری کشور 
گفت: طرح تهیه اطلس زبان شناسی استان کرمان به 
عنوان پایلوت به اتمام رسیده که به زودی با حضور وزیر 
میراث فرهنگی رونمایی خواهد شد.بهروز عمرانی در دیدار با استاندار 
کرمان افزود:از سال 98با دستور وزیر میراث فرهنگی،گردشگری 
وصنایع دستی،  حوزه های مختلف گردشگری مورد پژوهش قرار 
می گیرند، که پس از استان خراسان جنوبی در سال گذشته، امسال 
در استان های کرمان و سیستان و بلوچستان اجرا می شود.به گفته 
عمرانی تعداد 2هزار بوم گردی در کشور فعال است که برای جذب 
بیشتر گردشگران و رسیدن به استانداردهای لازم در بوم گردی ها 
باید فرهنگ میزبان توسط گردشگران مورد توجه قرار گیرد.رئیس 
پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری کشور گفت: ثبت ملی قالی 
و شهر راور به عنوان شهر ملی قالی در دستور کار این پژوهشگاه قرار 
گرفته که امیدوارم با همکاری استانداری کرمان و فرمانداری راور 
بتوانیم این طرح را اجرا کنیم.اوبا اشاره به احیای مناطق گردشگری 
استان کرمان بیان کرد:روستاهای کشیت گلباف،گیسک زرند و 
ده سیف شهداد از روستاهایی هستند که بر اثر بلایای طبیعی مورد 
تخریب قرار گرفته اند که می توان با احیا و مرمت این روستاها و 
ایجاد تنوع فرهنگی، گردشگران را به سوی این روستاها سوق داد.
عمرانی تاکید کرد:تنوع فرهنگی در کشور زیاد است و ما به دنبال آن 
هستیم هر منطقه ای فرهنگ خاص خودش را داشته باشد.او ادامه 
داد:منطقه جیرفت شاه بیت و شاهکار حوزه باستان شناسی است و 
بزودی گمانه زنی در محوطه باستانی کنارصندل به منظور تعیین 
عرصه و پیشنهاد حریم و کاوش آغاز می شود.رئیس پژوهشگاه میراث 
فرهنگی کشور با بیان اینکه بیابان لوت یک سرمایه بسیار قوی است 
تصریح کرد: مطالعات چگونگی منتفع شدن و بهره برداری از این میراث 
طبیعی در دستور کار قرار گرفته است.او با اشاره به اینکه گردشگری 
در دوران پساکرونا عالمی دیگر خواهد داشت تاکیدکرد:شهرهایی 
مانند اصفهان و شیراز تصور نکنند که در پساکرونا از کرمان جلوتر 
هستند،استان کرمان می تواند با استفاده از فضای مجازی و تبلیغات 
جذاب از آنها پیشی بگیرد و از مسئولان استان انتظار حمایت داریم.
عمرانی با اشاره به اجرای طرح موزه سبز در 10 موزه استان کرمان 
افزود: در این طرح موزه های استان مورد مطالعه و پایش محیط و 

حفاظت پیشگیرانه قرار می گیرند.

۲5 بستری و 3 فوتی در شبانه روز گذشته

بوم گردی ها باید مروج فرهنگ 
محلی به گردشگران باشند

اطلس زبان شناسی کرمان 
رونمایی می شود

خبر

خبر

خبر

مهدی حسینی نژاد، رئیس سازمان صنعت، 
معدن وتجارت استان کرمان اما همچنان بر 
فولادی شدن استان پافشاری می کند.از دید 
او آب بر تلقی شدن فولاد یک شانتاژ تبلیغاتی 
است:»یک  کلاه گشادی 5۰ سال قبل سر ما 
رفت که فولاد صنعت آب بر است و نباید در 
کرمان خشک، احداث شود.»ادله او برای دفاع از 
فولادی شدن استان، مقایسه مصرف آب کشاورز 
و صنعت است.او به »کرمان نو« می گوید:»کل 
مصرف آب سالانه استان ۶ میلیارد و ۲۰۰ متر 
مکعب  که 95 درصد آن که حدود 5 میلیارد و 5۰۰ 
متر مکعب است در بخش کشاورزی است.«

رنا
: ای

س
عک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهداد

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی

 برابـر رای شـماره ۱۳99۶0۳۱900۵000۵۸۱ مـورخ ۱۳99/09/۱9هیـات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبـت ملک شـهداد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی صدیقه شـاهی حسـن آبـادی فرزند 
حسـین بشـماره شناسـنامه ۱۷ صادره از رفسـنجان در ششـدانگ یکبابخانه به مساحت ۳0۴ 
مترمربـع پـلاک ۱۶0۱فرعـی مفروز و مجزی از 9۳ فرعی از ۴۷اصلـی واقع در بخش ۲۶ کرمان 
بـه آدرس سـیرچ- خیابـان شـهداء کوچه شـهید شـاهرخی خریـداری از مالک رسـمی آقای 
عبدالحسـین منصـوری سـیرچی محـرز گردیده اسـت. لـذا به منظور اطـلاع عمـوم مراتب در 
دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مدت دو 
مـاه اعتـراض خـود را بـه این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اسـت در صورت 
انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصول اعتـراض طبق مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 

تاریخ انتشار نوبت اول : 99/۱۱/۴-ه تاریخ انتشار نوبت دوم :99/۱۱/۱۸
ابراهیم سیدی رئیس ثبت اسناد و املاک م.الف 1۳88

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سیرجان

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی  سند 

آگهـی موضـوع مـاد ه ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 

برابـر رای شـماره ۱۳99۶0۳۱90۱۲00۳۸۱۳ هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک 
سـیرجان تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی آقـای فاطمـه گلـزاری فرزنـد رضا بشـماره 
شناسـنامه ۲۲۶صـادره از سـیرجان در یـک قطعـه خانه و باغچـه یه مسـاحت ۲۳9۳/۸0 متر 
مربـع پـلاک ۲۷۱ و ۲۷۲ اصلـی واقـع در بلـورد بخـش ۳9 کرمـان خریـداری از مالک رسـمی 
آقـای مـراد حسـینعلی پـور محـرز گردیـده اسـت. لـذا بـه منظور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روزآگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولین اگهـی به مـدت دو ماه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مدت یـک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اسـت در صورت 
انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد. 

تاریخ انتشار نوبت اول 99/۱۱/۱۸
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۳99/۱۲/0۳

محمد آرمان پور ( رئیس ثبت اسناد و املاک(م.الف ۹۰۳ 

آگهی احضار متهم
شـاکی: خانـم فرشـته رحمانـی پـور 

فرزنـد علـی
مشـتکی عنه: آقـای فریبرز بیـگ زاده کندانی فرزند 

علی
اتهام: کلاهبرداری رایانه ای

طبـق تجویـز مـاده ۱۷۴ قانـون آئیـن دادرسـی 
موجـب  بـه   )۱۳9۲ اسـفند   ۴ کیفری)مصـوب 
ابـلاغ مـی گـردد  بـه متهـم مذکـور  ایـن آگهـی 
حداکثـر ظـرف یـک مـاه پـس از انتشـار آگهـی 
در سـاعات اداری بـه دفتـر شـعبه اول بازپرسـی 
دادسـرای عمومـی و انقـلاب زرنـد واقـع در زرند 
دادسـرای  )ع(سـاختمان  حسـین  امـام  بلـوار 
عمومـی و انقـلاب زرند جهت رسـیدگی و دفاع از 
اتهـام خـود مراجعـه نماییـد، نتیجه عـدم حضور 
شایسـته  تصمیـم  اتخـاذ  و  غیابـی  رسـیدگی 

خواهـد بـود.م الـف 9
بازپرس شعبه اول بازپرسی دادسرای عمومی و 
انقلاب شهرستان زرند- ابوالفضل محمدی کودیزی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سیرجان

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی  سند 

آگهـی موضـوع مـاد ه ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 

برابـر رای شـماره ۱۳99۶0۳۱90۱۲00۳۶09 هیـات اول موضـوع قانـون تعیینتکلیـف وضعیـت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک 
سـیرجان تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی آقـای اکبـر حسـن زاده قرائـی فرزنـد علی 
بشـماره شناسـنامه۱صادره  از سـیرجان در یـک قطعه باغ بـه مسـاحت ۱۴۴۵۴/9۵ مترمربع 
پـلاک ۴۲۴۷ اصلـی واقـع در در حجـت آباد بخش ۳۶ کرمان خریداری از مالک رسـمی آقای 
محمـد کاظـم امیـرزاده محرز گردیده اسـت. لـذا به منظور اطـلاع عموم مراتـب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روزآگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدورسـند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت 

مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبق مقـررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 
تاریخ انتشار نوبت اول 99/۱۱/۱۸

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۳99/۱۲/0۳
محمد آرمان پور ( رئیس ثبت اسناد و املاک(م.الف ۹۰1 

اگهی تحدید حدود اختصاصی
چـون آگهـی نوبتـی مـاده ۱۱ قانـون ثبـت هر یـک از پلاکهـای ذیـل واقع در 
شهرسـتان کهنـوج قطعـه یـک بخـش ۴۶ کرمـان همگـی مفـروز و مجـزی 
شـده از پـلاک ۲ فرعـی از ۲ - اصلـی منتشـر و در موعـد مقـرر مـورد واخواهـی قـرار 
نگرفتـه و نیـاز بـه تحدیـد حـدود دارنـد. لـذا حسـب درخواسـت کتبـی مالـکان مورخـه 
۱۳99٫۱۱٫۱۴آگهـی تحدیـد حـدود آن باسـتناد تبصـره مـاده ۱۲ قانـون مزبـور منتشـر و 
عمليـات تحديـدی آن از سـاعت ۸ صبـح روز یـک شـنبه مورخـه۱۳99٫۱۲٫۱0 در محـل 
شـروع و بعمـل خواهـد آمـد. لـذا بـه مالکیـن و مجاوریـن رقبـه فـوق أخطـار میگـردد 
کـه در موعـد مقـرر در محـل وقـوع ملـک حاضـر و در صـورت عـدم مراجعـه مجاوریـن 
عملیـات تحدیـدی بـا معرفـی مالـک انجـام و چنانچـه کسـی از مجاوریـن بـر حـدود و 
حقـوق ارتفاقـي ان اعتـراض داشـته باشـد طبق ماده ۲0 قانـون ثبت و مـاده ۸9 اصلاحی 
پـس از تنظیـم صورتجلسـه تحدیـدی اعتـراض خـودرا کتبـا بـه ایـن اداره اعـلام و ظـرف 
مـدت ۳0 روز دادخواسـت بـه مراجـع ذیصلاح قضایـی تقدیم نمايد و گواهی دادخواسـت 
مربوطـه را بـه ایـن اداره ارائـه نمایـد. پـس از گذشـت مهلت یاد شـده هیچگونـه ادعایی 

مسـموع نخواهـد بود
۱0۲۴0فرعـی خانـم زهـرا رحیمـی نـژاد زه فرزند محمد ششـدانگ یک باب خانه به مسـاحت 

۲0۸.۴۴ متـر مربـع واقع در کهنوج بلوار پاسـداران -              
۱0۲۴۱فرعـی خانـم عصمـت شـيخ حسـینی بغداد آبـاد فرزند رضا ششـدانگ یک بـاب خانه 
بـه مباحـث ۵0۷.۶۸متـر مربع واقـع در کهنوج بلوار پاسـداران تاریخ انتشـار: شـنبه ۱۳99٫۱۱٫۱۸
اصغر نارویی .رئیس اداره ثبت اسناد کهنوج.م الف :۳۷1۳

آگهی فقدان سند مالكيت 
خانـم / آقـای مهـدی رضوانی پـور با 
ارائـه دو بـرگ استشـهادیه از دفتـر 
اسـناد رسـمی شـماره ۲۲۴ سـیرجان مدعی است 
کـه سـند مالکیت ششـدانگ پـلاک ۱۲۸۴۱ فرعی 
از ۵0۸۷ اصلـی واقـع در بخـش ۳۶ کرمـان بنـام 
خانـم / آقـای مهـدی رضوانـی پـور ثبـت و سـند 
مالکیـت صـادر و تسـلیم گردیـده اسـت کـه بعلت 
تبصـره  بدسـتور  لـذا  مفقـود گردیـده  جابجایـی 
یـک اصلاحـی مـاده ۱۲0 آییـن نامـه قانـون ثبـت 
مراتبجهـت اطـلاع مـردم اگهـی مـی شـود تـا هـر 
سـند  وجـود  یـا  معاملـه  انجـام  مدعـی  کـس 
مالکیـت نـزد خـود می باشـد ظـرف مـدت ۱0 روز 
از تاریـخ انتشـار روزنامـه گواهـی اعتـراض خـود را 
بـه این اداره تسـلیم دارد در غیـر اینصورت پس از 
سـپری شـدن مدت قانونی و عدم واخواهی سـند 
مالکیـت المثنـی  بنـام مالـک  صادر خواهد شـد. 
ضمنـا مـورد ثبـت  رهـن بانـک مسـکن مـی باشـد

محمد آرمانپور رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان سیرجان از طرف غلامرضا افشون م.الف ۹12
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رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماریهای غیرواگیر 
دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، در سومین سالگرد 
آغاز برنامه کنترل بیماری های متابولیک ارثی نوزادان از 
غربالگری بیش از 70 هزار  نوزاد در سه سال گذشته در 

دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی خبر داد.
به گزارش ایسنا، دکتر فرزانه فربخش ضمن بیان این 
موضوع به تشریح تاریخچه اجرای این طرح در کشور 
پرداخت و گفت: اجرای طرح پیشگیری و کنترل 
بیماری های متابولیک ارثی نوزادان در کشور از سال 
95 به صورت پایلوت در دانشگاه علوم پزشکی مازندران 
آغاز شد.  دانشگاه علوم پزشکی شهیدبهشتی به عنوان 
دومین مجری طرح مذکور را از  14 بهمن ماه سال 9۶ 
در شهرستان ورامین شروع کرد و  از مهرماه 97 به تمام 
مراکز و شبکه های بهداشت تابعه دانشگاه گسترش یافت.
او هدف از طراحی این برنامه را شناسایی، تشخیص و 

درمان زودرس نوزادان مبتلا به 53 بیماری متابولیک 
ارثی  برشمرد و تاکید کرد: هدف غایی این طرح 
پیشگیری از تولد نوزاد مبتلا به بیماری به ویژه در 
خانواده های دارای فرزند مبتلا و یا خویشاوندان در 
معرض خطر آنان است که از طریق مداخلاتی نظیر 
مشاوره ژنتیک و انجام آزمایشات ژنتیک قبل و حین 

بارداری صورت می گیرد.
او با بیان این که بیماری های متابولیک ارثی عمدتا ناشی 
از نقص ژنتیکی در تولید یا عملکرد یکی از پروتئین ها در 
بدن است، افزود: متاسفانه نوزادان مبتلا در بدو تولد فاقد 

هرگونه علایم بالینی بوده و کاملا سالم به نظر می رسند.
فربخش در ادامه گفت: پس از مدتی، از چند روز تا 
چندین هفته،  به دلیل تجمع ترکیبات سمی در 
بافت های مختلف بدن، علائم بیماری در نوزاد مبتلا 
ظاهر می شود که اکثرا غیراختصاصی و شامل خواب 

آلودگی، بی اشتهایی، استفراغ و تشنج است که در نهایت 
منجر به عقب ماندگی ذهنی و حتی مرگ نوزاد می شود.

رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماری های غیر واگیر 
معاونت بهداشتی تشخیص بیماری های متابولیکی را 
بسیار مشکل ذکر کرد زیرا علائم آنها غیراختصاصی 
است و در سایر بیماری ها نیز مشاهده می شود.به گفته 
او، نوزادان مبتلا به بیماری های متابولیک معمولا در 
بدو تولد نرمال هستند اما معمولاً در اواخر هفته اول 
که نوزاد به مقدار کافی شیر خورده است علایم بیماری 
ظاهر می شود. متاسفانه این بیماری ها در نهایت می 
تواند منجر به عقب ماندگی ذهنی، ناهنجاری های روانی 
شدید و حتی مرگ نوزاد شود.فربخش غربالگری نوزادان 
را بهترین راه پیشگیری از عوارض بیماری های متابولیک 
برشمرد و بر لزوم  انجام تست های غربالگری در روزهای 
ابتدایی تولد به ویژه در نوزادان با سابقه خانوادگی بیماری 

یا  ازدواج های فامیلی تاکید کرد.او با اشاره به نحوه انجام 
تست غربالگری بیماری های متابولیک ارثی نوزادان 
گفت: در مراکز غربالگری از نوزادان سه تا پنج روزه نمونه 
گیری می شود.  سه تا پنج قطره خون از کف پای نوزاد 
بر روی کاغذهای مخصوصی قرار می گیرد و نمونه ها به 

آزمایشگاه های متابولیک ارثی ارسال می شوند.
به گفته فربخش، در صورت اعلام نتیجه غیر طبیعی، نوزاد 
برای معاینات بالینی و آزمایشات بیشتر به بیمارستان های 
منتخب ارجاع می شود. در صورت تایید بیماری علاوه بر 
مراقبت و پیگیری وضعیت نوزاد برای دریافت درمان های 
لازم، والدین و سایر خویشاوندان در معرض خطر او 
نیز توسط تیم مشاوره ژنتیک در مراکز خدمات جامع 

سلامت تحت مشاوره و مراقبت قرار می گیرند.
رییس گروه پیشگیری و کنترل بیماری های غیر واگیر 
معاونت بهداشتی از غربالگری بیش از 70000 نوزاد از نظر 
بیماری های متابولیک ارثی از ابتدای برنامه تاکنون خبر 
داد و خاطرنشان کرد: از این تعداد بیش از 750 نوزاد برای 
بررسی بیشتر به بیمارستان ارجاع شدند که  55 مورد 
آنان با تشخیص قطعی بیماری متابولیک تحت درمان و 

مراقبت قرار گرفتند.

ضرورت غربالگری نوزادان برای پیشگیری 
از بیماری های متابولیک ارثی 

وزیر امور خارجه روسیه در کنفرانس خبری با مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا بر آمادگی مسکو 
برای همکاری با اروپا بر سر احیای توافق هسته ای تاکید کرد. 

به گزارش ایسنا، به نقل از الجزیره، سرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه که امروز در مسکو در 
کنفرانسی خبری با جوزپ بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا شرکت کرد، گفت: ما در زمینه 
توافق هسته ای ایران در آستانه ورود به دوران سختی هستیم و همه چیز به عملکرد واشنگتن بستگی 
دارد. وزیر خارجه روسیه گفت: ما آماده همکاری با اتحادیه اروپا برای احیای توافق هسته ای هستیم. 
لاوروف با اشاره به اقدامات آمریکا گفت: توافق هسته ای ایران اکنون به خاطر عملکرد و اقدامات 

آمریکا در موقعیتی بحرانی قرار گرفته است.
او گفت: ما امیدواریم که ایالات متحده هرچه زودتر موضع خود و اقداماتی که می خواهد درقبال 

توافق هسته ای ایران انجام دهد را مشخص کند.
دولت جو بایدن رئیس جمهور جدید آمریکا اعلام کرده است که در صورت بازگشت ایران به پایبندی 

به توافق هسته ای، به این توافق باز می گردد.

لاوروف: آماده همکاری  با اروپا 
برای احیای برجام هستیم

بررسی ها نشان می دهد: سرطان پستان شایعترین سرطان تشخیصی در جهان است. گزارش انجمن 
سرطان آمریکا و آژانس بین المللی تحقیقات سرطان حاکی از آن است: سرطان پستان در زنان شایع 
ترین سرطان تشخیصی در جهان است که از موارد تشخیصی سرطان ریه نیز پیشی گرفته است.
آمارهای جهانی سرطان نشان میدهد: از 19.3 میلیون مورد جدید ابتلا به سرطان در سال 2020 
سرطان پستان در زنان حدود 2.3 میلیون نفر یا 12 درصد را شامل میشود این درحالیست که سرطان 
ریه شامل 11 درصد موارد میشود.بنابر اعلام انجمن سرطان آمریکا این آمار نشان داد برای اولین بار 
سرطان ریه دیگر شایعترین سرطان تشخیصی در جهان نیست.  محققان تاکید کردند: تغییرات قابل 
توجه در سبک زندگی و شرایط محیطی تاثیر بسزایی در شیوع فاکتورهای خطرزای سرطان پستان 
شده که میتوان به افزایش وزن، بی تحرکی، مصرف مواد الکلی، کاهش تعداد زایمان و عدم تغذیه نوزاد 
با شیر مادر اشاره کرد.در این گزارش آمده است: سرطان در رتبه اول عوامل مرگ و میر در هر کشوری 
از جهان است. از هر پنج مرد و زن در جهان یک نفر در طول حیات خود به بیماری سرطان مبتلا شده و 

از هشت مرد و 11 زن یک نفر بر اثر ابتلا به این بیماری از بین میرود.

سرطان پستان شایع ترین 
سرطان تشخیصی در جهان

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری گفت: نرخ مهاجرت از روستا به شهر 
از سالانه یک درصد به یک دهم درصد رسیده است.محمد امید امروز در مراسم بهره برداری از 
مدرسه ابتدایی روستای شمس آباد گرگان اظهار کرد: دولت تدبیر و امید سه اقدام اساسی آب 
شرب سالم روستایی، گازرسانی به روستا و ارتقاء برخورداری از اینترنت در توسعه روستاها را 
مورد توجه قرار داد.او با اشاره به اینکه پیش از این دولت، 3 هزار روستا از نعمت گاز برخوردار 
بودند، خاطرنشــان کرد: امروز به 35 هزار روستا گازرسانی شــده و 8۶ درصد روستاها از گاز 
برخوردارند.معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری تصریح کرد: تا پیش از 
این دولت 1۶ درصد روستاها از شبکه اینترنت برخوردار بودند و امروز سطح این برخورداری از 
اینترنت در روستاها به 94 درصد رسیده است.امید بیان کرد: با استفاده از منابع صندوق توسعه 
ملی و منابع بانکی جمعاً 22 هزار میلیارد تومان به اشــتغال روستاها تخصیص یافت که سهم 
گلستان از این مبلغ 500 میلیارد تومان بوده و خوشبختانه گلستان یکی از استان های پیشرو 

در جذب با رقم 480 میلیارد تومان بوده است.

نرخ مهاجرت از روستا به شهر 
به یک دهم درصد رسید

خبرخبر

نماینده مردم شهرستان های رفسنجان و 
انار در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
اکثریت مجلس طرفدار طرح شــفافیت 
آراء نمایندگان هستند، گفت: بیش از 50 
امضا از نمایندگان اخذ کردیم که طرح در 

مرحله دوم به رای گذاشته شود.
حسین جلالی با  در گفت وگو با خبرنگار 
خبرگزاری خانه ملت، اشاره به اینکه طرح 
شفافیت آرای نمایندگان مجلس طرحی 
اســت که روز اول که وارد مجلس شدیم 
بیش از 150 نماینده این طرح را که آقای 
قالیباف هم جزو آنها بودند، امضا کردیم، 
اظهار کرد: مطالبه بود هرچه سریعتر این 
طرح در کمیســیون آیین نامه و شوراها 

آماده و به صحن مجلس برسد.
 نماینده مردم شهرستان های رفسنجان 
و انار در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
طرح های دو فوریتی و طرح های مهم و 
ســوال از وزرا و...فرصت نداد این طرح به 
سرعت به صحن برســد که امروز بعد از 
اینکه کلیات بودجه رد شد، طرح شفافیت 
را به صحن آوردند.حجت الاسلام جلالی 
خاطرنشــان کرد: این طرح از طرح هایی 
است که رای دو ســوم لازم دارد بنابراین 
باید 1۶0 رای می آورد که 157 رای آورد 
و سه رای کم داشــت. اما همین چد نفر 
مخالفت نگذاشت رای دوسوم را بیاورد و  
متأسفانه طرح شــفافیت علی رغم اینکه 
انتظار می رفت مجلــس انقلابی تصویب 

کند، رای نیاورد و  تصویب نشد. 
وی با تأکید بر اینکه ما نباید می گذاشتیم 
طرح شفافیت از دستور خارج شود، ادامه 
داد: بلافاصله با تعــدادی از نمایندگان و 
آقای خضریان نماینده مردم تهران بیش 
از 50 امضا گرفتیم که خواهان مجدد طرح 

شفافیت در مجلس هستیم.
حجت الاسلام جلالی با بیان اینکه اکثریت 
مجلس طرفدار طرح شــفافیت هستند و 
شفافیت باید از مجلس شروع شود، ابراز 
امیدواری کرد مرحله دوم، طرح شفافیت 

آراء نمایندگان رای بیاورد.

پس از آن کـه وعـده از سـرگیری صدور 
ویـزای ایـن کشـور، بـه شـکلی محـدود 
یرانـی داده شـد،  بـرای شـهروندان ا
مقررات سـفر به امـارات نیز بروزرسـانی 
شـد.به گزارش ایسـنا، امارات اواخر آبان 
ماه سـال ۱۳۹۹ صدور ویزای توریسـتی 
را برای شـهروندان ۱۳ کشـور مسـلمان 
از جمله ایـران متوقـف کرد. پـس از آن، 
رفت و آمد گردشـگران رژیم اسـرائیل به 
این کشـور آغاز شـد. هرچند امـارات ۲۹ 
دی مـاه اعـام کرد کـه توافـقِ لغـو ویزا 
بـرای گردشـگران اسـرائیلی را بـه دلیل 
کرونـا تا مـاه ژوئیه آتـی )اوایل تابسـتان 

۲۰۲۱( بـه حالـت تعلیق درمـی آورد.
در همـان روزهـا، سـیدمحمد حسـینی ـ 
رییس دفتر نمایندگی جمهوری اسـامی 
ایـران در امـارات عربـی متحـده ـ توئیـت 
کرد که در پیگیری از مقام مسـئول وزارت 
خارجه امارات گفته شـد کـه توقف صدور 
ویزا برای ۱۳ کشور اعام شـده، »موقتی« 

و تا »اطـاع ثانوی« اسـت.
او حـدود یـک هفتـه پیـش، در توئیـت 
دیگری خبـر داد که »خوشـبختانه روادید 
امـارات بـرای تجـار و بازرگانان )کـه ثابت 
کننـد بـرای تجـارت مـی آیند( و کسـانی 
که می خواهنـد خانواده هایشـان را بیاورند 
صادر خواهـد شـد.« بعـد در تکمیـلِ این 
پیام، اعـام کرد کـه »در جریـان جزئیات 
بیشـتری نیسـت و از متقاضیـان ویـزای 
امـارات درخواسـت کـرد چنـد روز را صبر 
کنند تا مقامـات ذی ربط دسـتورالعمل ها 
را بـه آژانس هـای مسـافرتی و دفاتـر 
هواپیمایـی ابـاغ کننـد«. ایـن پیام هـا 
حاکی از این اسـت کـه فعا صـدور ویزای 
توریسـتی برای شـهروندان ایرانی متوقف 
است. برخی دانشـجویان که از سفارتخانه 
بعضـی کشـورها در امـارات بـرای ویـزای 
تحصیلـی نوبـت مصاحبـه گرفته انـد،  
می گوینـد بـا وجود اعـام چنیـن خبری، 
امـا همچنـان موفـق نشـده اند ویـزای 

توریسـتی ایـن کشـور را بگیرنـد.  
بـا ایـن وجـود، امـارات مقـررات ورود بـه 
این کشـور را برای آن دسـته از شهروندان 
ایرانـی که امـکان سـفر دارند، بروزرسـانی 
کـرده اسـت. سـفر بـه امـارات هماننـد 
سـایر کشـورها بـه گواهـی منفـی تسـت 
کرونا مشـروط شـده اسـت.  شـرکت های 
هواپیمایی امـارات نیز به تازگـی از کاهش 
زمـان تسـت PCR از ۹۶ سـاعت بـه ۷۲ 
سـاعت قبـل از پـرواز خبـر داده انـد. ایـن 
قانـون از ۱۲ بهمـن مـاه بـه اجرا گذاشـته 
شـده کـه شـامل پروازهـای ترانزیتی هم 

می شـود.

بلومبرگ در گزارشی با توجه به سرعت و میزان واکسیناسیون کرونا 
ویروس در جهان اعام کرد که طی هفت سال آینده وضعیت زندگی 

به حالت عادی بازمیگردد.
به گزارش ایسنا، از زمان آغاز شیوع کرونا ویروس در جهان این پرسش 
مطرح بوده که این بیماری چه زمانی پایان پیدا میکند؟ پاسخ به این 

پرسش میتواند با سرعت و میزان واکسیناسیون ارزیابی شود.
بلومبرگ اقدام به جمع آوری داده های مربوط به تزریق واکسن 
کووید-۱۹ در جهان کرده که بیش از ۱۱۹ میلیون دوز واکسن در 
سراسر جهان تزریق شده است. همچنین کارشناسان علمی آمریکا 
همچون دکتر آنتونی فائوچی معتقدند که نیاز است ۷۰ تا 85 درصد 

جمعیت واکسن تزریق کنند تا شرایط به حالت عادی برگردد.
واکسیناسیون کروناویروس در کشورهای ثروتمند غربی با سرعت 
بیشتری نسبت به سایر کشورهای جهان اتفاق می افتد که با در نظر 
گرفتن سرعت فعلی واکسیناسیون این فرایند در کل دنیا هفت سال 
طول می کشد. به طور مثال، بر اساس آخرین میزان واکسیناسیون در 
کانادا دستیابی به پوشش ۷5 درصدی واکسیناسیون بیش از ۱۰ سال 
طول می کشد. کانادا برای خرید دوزهای بیشتر واکسن بیش از هر 
کشور دیگری قرارداد بسته است و انتظار می رود میزان واکسیناسیون 
آن افزایش یابد.همچنین در سنگاپور انتظار می رود با سرعت فعلی 
واکسیناسیون که حدود ۱۰ هزار و 8۳ دوز در روز است طی ۲.۲ سال 
آینده ۷5 درصد از جمعیت این کشور در برابر کروناویروس واکسینه 
شوند.از طرف دیگر چین برای واکسیناسیون جمعیت عظیم خود 5.5 
سال زمان نیاز دارد اگرچه روزانه بیش از یک میلیون دوز واکسن تزریق 
می شود.به گزارش ایسنا به نقل از straitstimes، اوضاع در کشورهایی 
مانند هند، اندونزی و روسیه بسیار ناخوشایند است و در صورتی که روند 
فعلی واکسیناسیون ادامه پیدا کند احتمالا ۱۰ سال طول می کشد تا 

جمعیت این کشورها در برابر کرونا واکسینه شوند.

دبیـر انجمـن صنایـع همگـن نیرومحرکـه و قطعه سـازان خودرو 
با اشـاره به کاهـش تیـراژ خودروسـازان در روزهـای اخیـر، افزود: 
مشـکل آنجاسـت که خودروسـازان از نقدینگی کافی برای تسویه 
بدهی قطعه سـازان برخوردار نبـوده و از سـوی دیگر قطعه سـازان 

نیز بیـش از این تـوان مالی بـرای ادامـه کار برخوردار نیسـتند.
به گـزارش روز جمعـه ایرنا، ایـن روزها شـمارگان تولیـد روزانه در 
دو خودروسـاز بزرگ کشـور با روزهای اوج امسـال فاصلـه گرفته، 
به طـوری که سـایپا کـه در خـرداد مـاه امسـال روزانه بیـش از دو 
هـزار و 200 دسـتگاه تولیـد داشـت بـه یک هـزار و 800 دسـتگاه 
افت کرد و ایران خـودرو که عنوان بزرگترین خودروسـاز کشـور را 
یدک می کشـد، این روزها به تیراژ دو هزار دسـتگاه رسـیده اسـت.
در همین زمینه، »آرش محبی نـژاد« افزود:  ایـن روزها یکی پس از 
دیگری شاهد توقف تولید و تعطیلی قطعه سـازان هستیم و تامین 

قطعه از سـوی آنها با اختلال شـدید مواجه شـده است.
این مقام صنفـی یادآور شـد: اکنون بخـش زیـادی از خودروها نیز 
به صـورت ناقـص و با کمبـود برخـی قطعـات در حال تولید اسـت 
که ایـن مسـاله می تواند هدف »جهـش تولیـد«   را تا پایان سـال با 

مشـکل مواجه کند.
به گزارش ایرنا، شـنیده ها حاکی اسـت بیـش از 70 هزار دسـتگاه 
خودروی ناقـص در کـف پارکینـگ خودروسـازان وجـود دارد که 

سـهم ایران خـودرو 40 هزار و سـایپا 30 هزار دسـتگاه اسـت.
او بیان داشـت: اکنـون مجمـوع مطالبـات قطعه سـازان و زنجیـره 
تامین خودروسـازی به بیـش از 40 هزار میلیارد تومان رسـیده که 
فقـط 10 هـزار میلیارد تومـان آن مطالبـات معـوق تعیین تکلیف 

نشـده است.
محبی نـژاد ادامـه داد: تاکنون تعدیـل قیمت هـا و قراردادهـا برای 
بخش کوچکی از  جامعه قطعه سـازان اتفاق افتـاده و اگر تعدیلات 
انجام شـود، دسـت کم 30 درصد دیگر به مطالبات معوق یاد شـده 

اضافه خواهد شـد.
او گفـت:  این در حالی اسـت که پرداخـت مطالبات قطعه سـازان از 
سـوی خودروسـازان به صورت قطره چکانی انجام می شود و مطرح 
شدن اوراق »گام« برای پرداخت بخشـی از مطالبات نیز در عمل با 

مشـکلاتی مواجه است.
اوراق گواهـی اعتبار مولـد )گام( یک ابـزار بازار محـور و با قابلیت 
نقـل و انتقـال در بازارهـای پـول و سـرمایه اسـت که تسـهیلات 
جدیـد را بـرای تامیـن مالـی بـدون تـورم بنـگاه هـای تولیـدی 
فراهـم می کنـد. بـه اتـکای ایـن اوراق، تولیدکنندگان بـر مبنای 
فاکتـور خریـد مـواد اولیـه و واسـط از بانـک عامـل، درخواسـت 
انتشـار و تضمیـن گواهـی اعتبـار مولـد در سررسـید کـرده و به 
بنگاه فروشـنده مـواد اولیه تحویـل می دهنـد. دارنده ایـن اوراق 
می توانـد گواهـی را تا زمـان سررسـید نـزد خـود نگـه دارد یا به 

فروشـنده مـواد اولیـه بدهد.
دبیـر انجمـن صنایـع همگـن نیرومحرکـه و قطعه سـازان خودرو 
یـادآور شـد: اواخر پارسـال خودروسـازان نیمـی از تسـهیلات 10 
هزار میلیارد تومانی مصوب شـده از سـوی شـورای پول و اعتبار را 
دریافت کرده و بین قطعه سـازان تقسـیم کردند، اکنـون پنج هزار 
میلیارد تومـان آن باقی مانده که نیـاز به مصوبه جدیدی نداشـته و 

فقط باید تاریـخ مصوبـه قبلی، تمدید شـود.
به گـزارش ایرنا، اکنون از حدود یک هزار و 200 قطعه سـاز رسـمی 
فعـال در رده هـای 1، 2 و 3 بـا جمعیـت حـدود 550 هـزار نفری، 
نزدیک به 400 واحـد تعطیـل و 300 واحد نیمه تعطیل هسـتند.

هفت سال زمان لازم است 
تا زندگی به حالت عادی بازگردد

افزایش تیراژ خودروسازان 
نیازمند نقدینگی کافی

طرح شفافیت آراء 
نمایندگان مجددا در 

دستور کار مجلس 
قرار می گیرد

مقررات جدید برای 
سفر به امارات

هم اکنون در استان کرمان 11۰ نفر در بخش های 
کرونایی بستری هستند، و مجموع بیماران مبتلا 
به کرونا از ابتدای شیوع به 1۶ هزار و 191 نفر 
می رسد.
طبق آخرین آمار 9 نفر از این تعداد طی ۲4 
ساعت اخیر در بیمارستان های استان کرمان 
بستری شده اند، که حوزه پزشکی دانشگاه 
کرمان سه نفر، جیرفت ۲ نفر، سیرجان سه نفر، 
بم بدون مورد و رفسنجان یک نفر را به خود 
اختصاص داده و پنج نفر نیز فوت کرده است. 
اما آنچه که طی روزهای اخیر روی داده است 
افزایش تعداد بیماران سرپایی هستند که البته 
تست آنها مثبت بوده اما بستری نشده اند.

پیش بینی می شـود بـا توجه به سـیر صعـودی این 
بیمـاری و بـا توجه به عـادی انـگاری کـه در جامعه 
دیده می شـود به زودی اسـتان کرمـان درگیر موج 
جدیدی می شـود که بـه احتمـال زیـاد در روزهای 

نوروز بـه اوج خواهد رسـید.
طبـق شـواهد موجـود در اسـتان کرمـان رونـد 
مسـافرت کرمانی هـا بـه شـهرهای مختلف اسـتان 
هرمـزگان بـه خصـوص کیـش، قشـم و بندرعباس 
افزایـش چشـمگیر یافتـه اسـت ایـن در حالیسـت 
کـه هیـچ مانعـی در خصوص سـفر بیـن اسـتان ها 
وجود نـدارد و ادامه ایـن روند بـه زودی هـر دو این 
اسـتان ها را در آسـتانه پیـک جدیـد قـرار می دهد.

تورهای کرونایی در منطقه گردشگری کویر 
شهداد

عکـس ایـن سـفرها نیـز در تابسـتان روی مـی داد 
و هرمزگانی هـا بـه صـورت گسـترده بـه مناطـق 

سردسـیر اسـتان کرمـان سـفر می کردنـد.
از سـوی دیگر حضور تورهـای گردشـگری در قالب 
اتوبوس هـای مملـو از جمعیـت در کویـر شـهداد و 
دریاچه جـوان به تهدیدی دیگر تبدیل شـده اسـت 
و که بـدون هر گونـه نظارتی در حال افزایش اسـت.
حجـم سـفر بـه شـهداد بـه حـدی اسـت کـه در 
روزهـای انتهایـی هفته ترافیـک سـنگین در محور 
کرمـان – شـهداد روی می دهد.عـادی انـگاری و 
تصـور اینکـه بـا ورود واکسـن پیـک کرونا گذشـته 
اسـت موجـب شـده بسـیاری از مـردم مشـکات 
پیـش روی را نادیده بگیرنـد و حتی از زدن ماسـک 

نیـز خـودداری کننـد.
افزایش جلسه های اداری بدون رعایت 

پروتکل های بهداشتی
با گذر در بـازار بزرگ کرمـان و مناطق گردشـگری 
ایـن شـهر نیـز می تـوان حجـم زیـادی از مـردم را 
دیـد کـه بـدون رعایـت فاصلـه اجتماعـی در حال 

خریـد هسـتند.

با نزدیک شـدن به ایـام نوروز شـاهد حضور بیشـتر 
مردم در بازار هسـتیم و ادامه این رونـد دغدغه های 
بهداشـتی را بیشـتر کـرده اسـت. آنهـا رعایـت 
نمی شـود هـم رواج پیـدا کـرده اسـت و بـه کـرات 
عکس جلسـه ها ی اداری منتشـر می شـود کـه تنها 
نکتـه مثبـت آنهـا ماسـک هایی اسـت که بـر چهره 
مدیران قـرار دارد و خبری از فاصله گذاری نیسـت.
همیـن چنـد مـاه قبـل بـود کـه افزایش مـرگ و 
میـر بـر اثـر کرونـا بخـش جدیدی بـه آرامسـتان 
کرمان افزوده شـد بـا وجود گذشـت مـدت کوتاه 
اگـر مـردم کرمـان بـه ایـن بخـش از آرامسـتان 
مراجعـه کننـد می بیننـد کـه دیگر جـای دفن در 
ایـن بخش نیـز وجـود نـدارد! فراموشـی کرونا در 
آسـتانه نـوروز نگرانیهـا را افـزون کـرده و بـه نظر 
می رسـد بـا ادامـه شـرایط فعلـی بخش بیشـتری 
از مـردم بـا بیمـاری کووید ۱۹ دسـت بـه گریبان 

خواهنـد شـد.
یکـی از شـهروندان کرمانی که به قشـم سـفر کرده 
اسـت می گویـد: بـا اصـرار خانـواده بـه ایـن جزیره 
سـفر کردیـم، در طـول مسـیر هیـچ گونـه کنترلی 
صـورت نگرفـت و طبیعتـاً اسـتنباط ما این بـود که 
اگـر محدودیتـی وجـود دارد بایـد در طـول مسـیر 
اعمـال می شـد.وی ادامـه داد: تعـداد افـرادی کـه 
از اسـتان های دیگـر بـه قشـم سـفر کرده انـد قابـل 
توجه اسـت و بدون هیچ مشـکلی از »لندی گراف« 

اسـتفاده و بـا خـودرو بـه جزیـره آمده اند.
یکـی از اهالی شـهداد نیـز می گویـد: پـس از اینکه 
مـوج سـوم کرونـا فروکـش کـرد شـاهد افزایـش 
حضـور مسـافران حتـی از اسـتان های مختلـف در 
منطقه گردشـگری کویر شـهداد هسـتیم و به ویژه 
اطـراف دریاچـه شـهداد چـادر می زننـد و تراکـم 

جمعیتـی هم بسـیار بالاسـت.
ابراهیـم سـلیمانی می گویـد: هـر چنـد در ایـن 
کسـادی بازار و مشـکات موجود در آسـتانه نوروز، 
در بازار شـهداد کمـی اوضاع بهتـری پیدا کـرده اما 
نگرانـی از شـیوع کرونـا در ایـن شـهر کوچـک هم 

بیـن مـردم ایجاد شـده اسـت.

وی گفـت: متأسـفانه روزانـه چندیـن دسـتگاه 
اتوبـوس مملـو از گردشـگر به ایـن منطقـه می آیند 
و پروتکل هـای بهداشـتی را هـم رعایـت نمی کنند 
بـرای دیـدن ایـن منظـره از مسـئولان دعـوت 
می کنیـم یـک روز پنجشـنبه و جمعـه بـه کلـوت 
هـای شـهداد بروند.به بـازار کرمـان هم سـری می 
زنیـم، مملـو از جمعیت افرادی اسـت که بـرای فرار 
از شـلوغی های بـازار نـوروز زودتـر خریدهـای عید 

را شـروع کرده انـد.
ازدحام جمعیت در بازار کرمان

محدثـه احسـانی یکـی از ایـن افـراد اسـت کـه 
می گویـد: می خواسـتم در بـازار کرمـان خرید کنم 
اما ازدحـام جمعیت بـه حدی اسـت که به سـختی 

می تـوان از بـازار عبـور کـرد.
وی افزود: در بسـیاری از مـوارد مردم حتی ماسـک 
نـد و مغازه هـای هـم بـدون رعایـت  هـم نزده ا
پروتکل هـای بهداشـتی مملـو از جمعیـت اسـت 
مسـئولان چـرا هـر بـار تمـام محدودیت هـا را بـر 
می دارنـد و موج جدیـد ایجاد شـود و در نهایت همه 
چیز را گـردن مـردم می اندازنـد و می گوینـد مردم 

رعایـت نکردنـد.
او گفـت: تصمیـم گرفتـم خریدهـا را بـه صـورت 
اینترنتـی انجـام دهـم و امیدواریـم مـردم در ایـن 
زمینه جهت دهی شـوند تا شـاهد بروز مـوج جدید 
کرونا در اوج ایام نوروز نباشـیم و مجبور نباشـیم در 

ایام نـوروز ایـام پـر التهابـی را سـپری کنیم.
مدیران دستگاه های اجرای پروتکل های 

بهداشتی را جدی بگیرند
اسـتاندار کرمان ضمن هشـدار به مردم و مسـئولان 
گفـت: عـادی انـگاری کرونـا در هیچ سـطحی قابل 
قبـول نیسـت تمـام مدیـران دسـتگاه های اجرایی 
باید نظـارت جـدی در زمینـه رعایـت پروتکل های 

بهداشـتی داشـته باشند.
علـی زینـی وند افـزود: عـادی انـگاری کرونـا یعنی 
اینکـه دقیقـاً در ایـام نـوروز مـردم به جای شـادی 

آمـار و ارقـام نگـران کننـده از شـیوع را ببینند.
وی ادامـه داد: در زمـان حضـورم در کرمـان یکی از 

مهمتریـن خواسـته های بنـده از مدیـران رعایـت 
پروتکل هـای بهداشـتی بـود و ایـن موضـوع را بـا 

جدیدیـت رصـد می کنـم.
اسـتاندار کرمـان تاکید کـرد: تمام مدیـران در همه 
دسـتگاه های وظیفـه دارنـد در قالـب طرح شـهید 
سـلیمانی بـا کانون هـای شـیوع کرونا را شناسـایی 

و حـذف کنن.
وی گفت: اگر عـادی انگاری در جامعـه افزایش یابد 
در زمان اندکـی محدودیت ها برمیگـردد و اقتصاد را 
هم تحـت تأثیر قـرار می دهد تـا پایان تهدیـد کرونا 
باید با همدلـی و همراهی مـردم و مسـئولان زمینه 

شـیوع را از بین ببریم.
محمـد ثمـری، مدیـرکل روابـط عمومـی دانشـگاه 
علوم پزشـکی کرمـان در خصـوص شـرایط کنونی 
گفت: یک سـال پرسـتاران و کادر درمان به سختی 
تحت فشـار کرونـا بودند و دچار خسـتگی شـده اند 
از مـردم می خواهیـم رعایـت کننـد و اجـازه ندهند 
بـار دیگـر درگیـر اوج گیـری بیمـاری در اسـتان 

کرمان شـویم.
سویه های مختلف کرونا در کمین مردم است

او سـفر را یکـی از عوامـل شـیوع بیماری دانسـت و 
گفت: با سـفر مردم به شـهرهای شـلوغ عماً زمینه 
شـیوع سـویه های مختلف بیمـاری ایجاد می شـود 
و شـادی سـفر در زمانـی انـدک بـه غمی سـنگین 

تبدیـل می شـود.
او گفـت: پروتکل هـا تعریـف شـده و بایـد توسـط 
مـردم و مسـئولان اجـرا شـود، گروه هـای نظارتـی 
در جامعـه حضـور دارنـد اما سـوال این اسـت تا چه 
زمانـی باید تذکـر دهیم، مـردم می داننـد خطر این 
بیمـاری جـدی اسـت و عـدم اسـتفاده از ماسـک و 
رعایت نکـردن فاصلـه اجتماعـی می تواند مـردم را 

بـا مشـکات جـدی مواجـه کند.
عـدم رعایـت نـکات بهداشـتی طـی روزهـای اخیر 
در اسـتان کرمـان چشـمگیر شـده کـه برخـی 
برداشـتن  زمینـه  در  دولـت  سیاسـت های  از 
محدودیت هـا در بـی تفاوتـی مـردم نقـش قابـل 

توجـه داشـته اسـت.

ترمز سفر کرمانی ها به بندرعباس را بکشید
در حالی روند ابتلاء به ویروس کرونا در کرمان صعودی شده که حجم بالای سفر کرمانی ها به بندرعباس و قشم نگران کننده است.
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بیشعوری
خطرناک ترین  درمانِ  و  شناخت  عملی  یا»راهنمای 
بیماری تاریخ بشریت«کتابی است اثر»خاویر کرمنت« 
که با زبان طنزگونه به بررسی پدیده بی شعوری در دنیای 
امروز می پردازد. این کتاب توسط محمود فرجامی در سال 
138۶ترجمه شد ولی مجوز چاپ نگرفت و فایل کتاب به 
صورت پی دی اف منتشر شد. با گذشت چندسال، سرانجام 
در سال 1393 توسط انتشارات تیسا در 232 صفحه منتشر 
شد.در این کتاب به طور جد به موضوع بیشعوری در زمان حال 
می   پردازد. بله مسئله مهم بیشعوری و تاثیری که بیشعورها 
بر اجتماع می گذارند. در این کتاب می خوانیم که بیشعورها با 
نفوذ در اجتماع، سیاست، علوم، تجارت، دین و امثال اینها در 
دنیای معاصر نشان دادند که احمق نیستند، اتفاقا بیشتر آنها 
نابغه اند؛ و نسبت به آدم های عادی از هوش بالاتری برخوردار 
هستند. اما تعدادی نابغه مردم آزار که اعتماد به نفس بالایی 
دارند و نتیجه زرنگ بازی و بیشعوری شان به ضرر خودشان و 
آدم های اطراف شان تمام می شود.نویسنده با زبانی طنز و با 
شوخ طبعی، ماجراهایی ساختگی را تعریف می کند تا بتواند 
نظریه های خودش را مطرح کند. این داستان ها و ماجراها به 
قدری شبیه به  اتفاقاتی است که هر روز دور و بر ما در حال رخ 
دادن است و ممکن است خودمان را در هر کدام از موقعیت ها 
تجسم کنیم. هدف نویسنده از تعریف این ماجراها این است که 
بگوید: بیشعوری یک بیماری مسری است و دارد دنیا را تهدید 

می کند! باید کاری کرد والا بیشعورها دنیا را نابود می کنند.

فیلم بلید رانر 
درد بهت یادآوری میکنه که لذتی که حس کردی، واقعی بوده

دیالوگ
مجموعه مستند » دادگاه ویژه انقلاب « 

به برگزاری دادگاه عوامل ساواک در سال 58 و اعترافات شکنجه گران می پردازد.

مستند
بی مصرف ها 

فیلم اکشــن آمریکایی محصول ســال 2010 به کارگردانی سیلوستر استالونه 
می باشد

فیلم

بوی تاراج غزل میاد از کرمان شعر 
دلبر من باز میل از سرمه دان برداشته

حامد عسگری 

عکس : فرانک معین زاده
بررسی موانع رشد کسب وکارها در استان

 زینی وند برای ادارات دولتی 
خط  ونشان کشید 

گزارش های منتشر شده از سوی اتاق بازرگانی در خصوص فضای کسب وکار، نشان می دهد 5۶ 
درصد موانع بهبود کسب وکارها در کرمان به عملکرد بانک ها و ادارات مالیات و تامین اجتماعی 

برمی گردد که این امر باعث شد استاندار کرمان به ادارات دولتی هشدار دهد.
نشست شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان کرمان در حالی برگزار شد که آخرین 
گزارش از پایش فضای کسب وکار نشان می دهد اگرچه در پاییز 99 اوضاع در کرمان بهتر شده اما 

این استان همچنان جزو استان های با فضای نامساعد برای فعالان اقتصادی است.
در همین رابطه در جلسه شورای یاد شده،روش های بهبود عملکرد حوزه های مرتبط با ادارات 
کار،تامین اجتماعی و مالیات و همچنین بانک ها در راستای بهبود فضای کسب و کار استان 
بررسی شد.برداشت سلیقه ای از قوانین و مقررات در ادارات، سخت گیری های بعضا بی مورد 
محیط زیست و منابع طبیعی و ضعف برخی دادگاه ها در رسیدگی به شکایات از دیگر مواردی بود 

که از آن به عنوان موانع کسب و کار در این نشست نام برده شد.
قصور دستگاه های دولتی قابل گذشت نیست

علی زینی وند،استاندار کرمان با اشاره به اینکه مدیران،مقصران اصلی موانع ذکر شده هستند گفت 
که علاوه بر گزارش های فصلی اتاق بازرگانی،نامه ها و صحبت های فعالان کسب و کار در استان 
هم نشان می دهد موانع اصلی بهبود اوضاع، همین موارد است.او با اشاره به رشد ناچیز جایگاه 
کسب و کار استان کرمان در پاییز 99 نسبت به تابستان گفت که هنوز کار خاصی انجام نشده و 
بیشتر بر روی گفتمان کار کردیم. اگر در گزارش اسفندماه، دستگاهی باعث نامساعد شدن فضای 
کسب و کار شود، قابل گذشت نیست.عالی ترین مقام دولت در کرمان، تعریف مقررات و قانون 
برای تسهیل کسب و کار و مشخص کردن راه های تامین مالی بنگاه ها را از ماموریت های مهم 
اتاق بازرگانی کرمان دانست.زینی وند البته از مقررات زایی در کشور انتقاد کرد و گفت که »وضع 
مقررات آسان ترین کار در کشور ما است و کتاب های قانون ما با یک تریلی هم حمل نمی شود. در 
این شرایط چگونه کسب وکارها پا بگیرند؟«استاندار کرمان توزیع نامتوازن را اصلی ترین مشکل 
استان عنوان کرد و افزود: فرض کنید چند گل گهر در کرمان داشته باشیم. تا زمانی که توزیع 
متوازن در استان نداشته باشیم، در وضعیت عمومی مردم تغییری رخ نمی دهد.علی زینی وند 
تاکید کرد وقتی در بخش هایی از مناطق استان، آب، گاز و سایر امکانات نباشد، چه فایده ای دارد 
که کرمان بزرگ ترین تولید کننده ثروت در کشور باشد. البته در این زمینه دولت منابع لازم برای 

اصلاح زیرساخت ها را ندارد و نیاز به ورود بخش خصوصی احساس می شود.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

گل مرجانی 
نگهداری آسانی دارد و می شود مدت ها به عنوان 

گیاه آپارتمانی از آن نگهداری کرد.گل مرجانی یا گل 
فرفیون نور مستقیم آفتاب و محیط روشن را دوست 

دارد و هر چقدر هوا سردتر باشد بیشتر از نور مستقیم 
می شود استفاده کرد

شاه روباه/ از گونه های خاص ایرانی است که نسبت 
به سایر گونه های روباه، اندازه ای کوچک تر دارد. این 

گونه از روباه، کمیاب ترین گونه ی روباه ایران است که 
به دلیل پوست زیبایی که دارد به صورت بی رویه شکار 

می شود. جالب است بدانید این حیوان بیشتر در شب 
فعالیت می کند و بسیار باهوش و بازیگوش است.

هل/  یکی از ادویه جات معطر است که به عنوان 
ملکه ی ادویه ها شناخته شده است.مزایای هل برای 
سلامتی شامل محافظت از دستگاه گوارش، کنترل 

کلسترول، پیشگیری و کنترل سرطان، تسکین مشکلات 
قلبی عروقی و بهبود گردش خون در بدن است.

گلخانه

زیست بوم

عطارباشی

عکسـی از خاکسـپاری علی انصاریان که در شـبکه های مجازی دست به دست 
@isna.news شد از صفحه

کرونا در مدار صعود 
@kermaneno.tv از صفحه

  در اینستاگرام چه خبر  در اینستاگرام چه خبر 

آوای محلی           

ازَیرِ ساگِ پوهیلی -بگِیزی مَنزلِ مریم
گَمونمُ برُشِنه واخوَ -نهَنگالی دلِ مریم

برَِین ای راهِ چَهریگون ، بیاری یهَ مُلایی تا
که شاید مِهر برُ بوَیا  که شاید مُشکل مریم

گِرَیزویی بگِردونی دِلی صَحراییِ دَرده
بگِیزی دَر کتابی تا ، که پیدا بوَ   بلِِ مریم

بیاری یهَ گُلُم یاوی  چِلیمی چاخ کَن رودُم
دِلمُ واشِن بنِِندُم یهَ دَمِ گُهری کِلِ مریم

نوَادا گَپ دِهه نهَلی  - زُبون بنَدی کَنی تا شَو
صَباح مَعلوم ابَو دایهَ که چِ ابَو حاصلِ مریم

نهَِش شون گَپ دِهه تا شَو ، صَباح ای خَو که پا بودِن
زَنی مُردَر گِریوادِن که دَر رَو کاتلِِ مریم

هَوا آشَنگَشویِ غَم -ترََهْکِ دُشمُنی پیَچی
خدایا برُشِنِه واخوَ نهَنگالی دِلِ مریم

شاعر : سعیدسالمی

         در توییتر چه می گویند؟

باتاق شنی" برنده جایزه بهترین جنایی اروپا در سال 
۲۰۱8 روایت دختری است که تنها بازمانده یک فاجعه 

تیراندازی در دبیرستانی در استکهلم است.

کتاب »مجموعه قوانیــن در ارتباط با ســامت زنان 
در ایران« به کوشــش فرانک فــرزدی و بتول احمدی 

منتشر شد.

رضا عطاران  در نشست خبری فیلم روشن گفت: امیدوارم 
هرچه زودتر روزهای خوب ما فرابرســد و اگر قرار است 

واکسنی بخریم، هرچه سریع تر این کار را انجام دهیم.

سفیر ایران در لندن تاکید کرد که در برنامه خرید واکسن از سوی ایران، واکسنی از انگلیس 
خریداری نشده است. به گزارش ایسنا، حمید بعیدی نژاد در توییتی نوشت:  مقامات بهداشتی 
کشورمان اقدامات بسیار خوبی را برای تهیه واکسن برنامه ریزی کرده اند. عاوه بر کار همزمان 
بر روی چند واکسن داخلی که در مراحل پیشرفته تست انسانی هستند، اقدامات لازم برای خرید 
واکسن از روسیه و از برنامه کواکس سازمان بهداشت جهانی انجام گرفته است.وی تاکید کرد که 
خریدی از انگلیس در  دستور کار نیست.بعیدی نژاد دیروز در مطلبی که در کانال تلگرامی اش 
منتشر کرد نوشت که خوشبختانه تهیه واکسن از سوی ایران هم در مسیر خوبی پیش می رود، 
چهار میلیون دوز از واکسن اسپوتنیک)که واکسن بسیار خوب و موثری است(خریداری شده که 
اولین محموله روز پنجشنبه هفته جاری وارد شد، چهار میلیون و دویست هزار واکسن تولید 
شرکت آسترازنکا در چارچوب برنامه کواکس خریداری شده است که قرار است بزودی به ایران 
ارسال گردد و همین طور سه واکسن داخلی در مسیر فاز پیشرفته تست انسانی هستند که می 

توانند به مرحله تولید برسند.

بعیدی نژاد: واکسنی از انگلیس خریداری نشده است


